
Protokoll fört vid styrelsemöte 2023-06-20 i SARK  

Närvarande: SA6BPD, SM6TOB, SM6OEF, SA6FAX, SA6AQD. 

Plats: Palermo pizzeria. 

1. Mötet öppnas: 

Ordföranden Bengt SM6OEF förklarar mötet öppnat.  

2. Ekonomi:  

Behållning: Girot: 33.970kr 

Bank: 50.000kr 

Ränta 242kr 

 

Förväntade inkomster: 

Elstöd 1877kr 

 

Inkomna inkomster: 

SMFF 2000kr 

Kommunjakten 1777kr 

Sponsring 500kr 

 

Utgifter: 

Hyra 500kr 

El 1871kr 

 

Inköpt: 

Material: 3129kr 

Projekt: 2284kr 

 

KOMMANDE UTGIFTER: 

Snöröjning  2700KR 

El 499kr 

 

Resultat, mot budget: +6144kr 

 

3. HF: 

Tillverkat av adapter till motorväxel. Ansv. SA6BPD 

Köpt in U-byglar måste köpas in och dessa skall sedan svetsas fast. Ansv. SM6THE 

Svetsat fast u-byglarna, skall vinkelhyllan skickas på galvning.   Ansv. SM6THE 

Bygget av styrning är klar.  

Motor och givare skall nu monteras i rotor. 

Staglinor i kortvågsmasten är idag bruna och behöver bytas ut innan lyftet. Dessa måste införskaffas 

och bytas ut innan lyftet. Beställning av detta bör ske innan semestern. 

 

Kommande arbetsdagar. 

Helgen vecka 26. 



 

Leif håller just nu på med antennväxeln. 

FAX printar ut plasthållare för detta. 

Städning av kablage pågår just nu i båda shacken samt att dessa märks nu upp. 

 

KT34:an skall nu hämtas hem och göra i ordning. 

Spiran till KV är nu monterad samt att 6m antennen är monterad i spiran. 

Dock kvarstår det att införskaffa nya byglar då dessa är lite för korta. 

 

Vi har gjort i ordning jordradialer till våra kortvågsantenner. Grävt. 

 

Antenn styrningen skall monteras. 

 

 

 

4. VHF:  

Vi har lagat den trasiga VHF antennen. 

Monterat upp nya UHF antenner. 

Innan har dessa reperaterat samt trimmats in. 

 

 

5. Repeater och Fyr:  

UHF repeater och 6m fyr fungerar. 

SA6FAX och BPD håller på att titta på en lösning via nätet för att kunna länka ihop Skara och Skövde. 

Vi ha en rigg som skall riggas om för att kunna användas ihop med en raspberry pi och mumble. 

 

6. Övriga frågor: 

Tomas förslår att vi skall sälja GOR mast komplett med rotor. 

Vi skulle kunna sälja av de beamar som GOR haft. 

Vi behöver köpa en elskåpsnyckel till kortvågsmastens skåp. 

 

Försäljning av diverse elektronik och radiorelaterat skall vi göra under hösten på lämplig radioloppis. 

 

Tester skall vi köra under resten av året. 

EME, SAC, CQWW, 

 

Internet fungerar inte som det skall längre. 

IP-adresserna måste göras om. 

 

Vi behöver åka till Bolum för att hjälpa till med att hämta aluminium som ligger där. 

 

Sparandet av de 50kkr binds på nytt i 3 mån. 

 

7. Mötets avslutande:  



Ordföranden Bengt SM6OEF avslutar mötet. 

 

 

__________________________________        ____________________________________  

Bengt Frykler, ordförande               Daniel Jonsson, sekreterare 

 

 


